

Subscriptions: Annual subscription rates for Volume 37 (2022) [April, August, December]: Institutional subscription rates, print and online: US \$260.00 in the USA, Canada, and Mexico; UK 188.00 + VAT elsewhere. Institutions, online only: US \$237.00 in the USA, Canada and Mexico; UK £173.00 + VAT elsewhere. POSTMASTER: Send address changes in the USA, Canada, and Mexico to: *Canadian Journal of Law and Society*, Cambridge University Press, Journals Fulfillment Department, One Liberty Plaza, 20th Floor, New York, NY 10006. Send address changes elsewhere to *Canadian Journal of Law and Society*, Cambridge University Press, Journals Fulfillment Department, One Liberty Plaza, 20th Floor, New York, NY 10006.

Abonnement: Prix de l'abonnement annuel au volume 37 (2022) [avril, août, décembre]: abonnement institutionnel, version imprimée et en ligne: 260.00 \$ US aux États-Unis, au Canada et au Mexique; 188.00 GBP + TVA pour les autres pays. Institutionnel, en ligne seulement: 237.00 \$ US aux États-Unis, au Canada et au Mexique; 173.00 GBP + TVA pour les autres pays. Prière d'envoyer toute correspondance relative aux abonnements institutionnels et les changements d'adresse à Cambridge University Press, One Liberty Plaza, 20th Floor, New York, NY 10006, USA, adresse électronique subscriptions_newyork@cambridge.org, pour les clients résidant aux États-Unis, au Canada et au Mexique. Les clients d'autres pays sont priés d'utiliser l'adresse: Cambridge University Press, University Printing House, Shaftesbury Road, Cambridge CB2 8BS, UK, adresse électronique journals@cambridge.org.

Canadian Law and Society Association: Membership in the Canadian Law and Society Association includes an individual subscription to the journal. To find out how to become a member please visit <http://acds-clsa.org/en/subscribe.cfm>

Association canadienne Droit et Société: La cotisation versée à l'Association canadienne Droit et Société donne droit à un abonnement individuel à la revue. Pour devenir membre veuillez svp visiter <http://acds-clsa.org/fr/subscribe.cfm>

Permissions information: All rights reserved. No part of this publication may be reproduced, in any form or by any means, electronic, photocopying, or otherwise, without permission in writing from Cambridge University Press. Policies, request forms and contacts are available at: cambridge.org/cls Permission to copy (for users in the USA) is available from Copyright Clearance Center <http://www.copyright.com>, email info@copyright.com.

Information sur les permissions: Tous droits réservés. La reproduction de cette publication, en partie comme en entier, n'est autorisée sous aucune forme ou aucun moyen, électronique, photocopié ou autre, sans la permission écrite de Cambridge University Press. Pour plus d'informations, les formulaires de demande et les coordonnées nécessaires, rendez-vous à l'adresse web suivante: cambridge.org/cls Le droit de copie (pour les utilisateurs aux États-Unis) peut être autorisé par le *Copyright Clearance Center* <http://www.copyright.com>, email info@copyright.com.

Advertising: To advertise in the journal email USAdSales@cambridge.org or telephone +1 (212) 337 5053 in the USA, Canada or Mexico; email ad_sales@cambridge.org or telephone +44 (1223) 325083 in the rest of the world.

Publicité: Pour tout publicité dans la revue, adresse électronique USAdSales@cambridge.org ou téléphone +1 (212) 337 5053 pour les clients résidant aux États-Unis, au Canada et au Mexique; adresse électronique ad_sales@cambridge.org ou téléphone +44 (1223) 325083 pour les clients d'autres pays.

Articles

William Harrison, Kevin Walby, and Justin Piché

Places of Justice? Representations of Law in Canadian Court Museums

Joao Velloso

La gouvernance plurinormative des manifestants : reconfigurations pénales, exceptionnalité et dégradation des droits pendant le G20 à Toronto

Marsha Rampersaud

Punitive Justice: When Race and Mental Illness Collide in the Early Stages of the Criminal Justice System

Marcus A. Sibley and Emily van der Meulen

Courting Victims: Exploring the Legal Framing of Exploitation in Human Trafficking Cases

Jaye Ellis

Governing through Controversy: The Challenge of New Toxicological Methodologies

Joshua D. M. Shaw and Daniel Konikoff

When Prisoners' "Right to Die" Goes Online: A Case-Study of Legal and Penal Sensibilities

Book Reviews / Comptes rendus

Cambridge Core

For further information about this journal
please go to the journal website at:
[cambridge.org/cls](https://doi.org/10.1017/cls)



CAMBRIDGE
UNIVERSITY PRESS